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Bijlage 4 

Nawoord rekenkamercommissie Doetinchem 

De rekenkamercommissie Doetinchem (hierna ‘de rekenkamer’) heeft 

kennisgenomen van de reactie van het college en constateert dat het college de 

conclusies en aanbevelingen in grote lijnen heeft overgenomen. De reactie van 

het college leidt op één punt tot een aanpassing van de ‘Nota van bevindingen’ 

van de opsteller en vervolgens ook in de ‘Bestuurlijke nota’. In het concept van 

die ‘Bestuurlijke nota’ was opgenomen: ‘Een ander punt van aandacht is het 

beheer van wachtwoorden. De accountant heeft daar in het verleden ook op 

gewezen en de rekenkamer constateert dat daar nog steeds het een en ander 

aan schort.’ 

De onderzoeker baseerde zich hierbij op de managementletter 2020 van de 

accountant. Het college wijst op de managementletter 2021 waarin de 

accountant stelt dat de ingestelde wachtwoordeisen van het netwerk van 

voldoende niveau zijn. De onderzoeker heeft de managementletter 2021 niet 

ontvangen bij de ontvangen stukken en hij is er bij het ambtelijk wederhoor niet 

op gewezen. De rekenkamer betreurt het dat deze fout pas na het bestuurlijk 

commentaar rechtgezet kon worden. Zowel de ‘Nota van bevindingen’ als de 

‘Bestuurlijke nota’ is hierop aangepast. 

Voor het overige constateert de rekenkamer dat de gemeente Doetinchem het 

onderwerp van de informatiebeveiliging en de privacy serieus neemt en alert is 

op nieuwe bedreigingen en ontwikkelingen. Dat de rekenkamer in navolging van 

de onderzoeker sommige zaken kritisch beoordeelt, doet daar niets aan af. 

De rekenkamer roept het bestuur van de gemeente Doetinchem op om iets 

ambitieuzer te zijn dan tot nu toe in dit dossier. 
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